
Protokoll vid styrelsemöte 3  20210519

Närvarande: Anita Afzelius-Alm, Lars Andersson, Jan-Olof Gunnarsson, Elisabet 
Stålarm, Erik Sånnek, Aina Andersén, Eva Lindholm och P-O Damberg

Bilagor: Ekonomi (1). Finns i originalprotokollet.

§1 Inledning
Ordföranden Anita Afzelius-Alm öppnade mötet, hälsade alla välkomna.

§2 Godkännande av ärendelista
Styrelsen godkände förslaget till ärendelista med ändringen att §10 och §11 läggs in i 
§9. Övriga frågor kompletteras med ärende angående ”Zoom”

§3 Föregående mötes protokoll
 Föregående mötes protokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

§4 Medlemsfrågor
Medlemsantalet är nu 452 som betalt och 357 har e-post.

§5 Elisabets välkomstbrev
Styrelsen tyckte att det var ett bra och trevligt förslag på välkomstbrev.
Anita skriver under och Aina ser till att brevet blir utskickat till medlemmarna. 

§6 KPR
Elisabet fick möjlighet att också vara med på KPR mötet i måndags och hon och PO 
hjälptes åt att rapportera från det mötet. 
- Kristina Nilsson informerade om nya Teglagården, bygglovet är inte klart än men tros
komma i slutet av maj.
- Vedebrand informerade om budgetläget.
-Anropsstyrd trafik kommer att läggas ner.
-Man kommer att avsätta pengar i budgeten 2022 till fixartjänsten.
-Det har gått en skrivelse till kommunstyrelsen om förslag att tillsätta en IT fixare.
-KPR tog upp att ordet brukare inte känns bra man vill hellre använda ordet 
omsorgstagare eller hyresgäst. Elisabet och PO arbetar på en skrivelse i ärendet.
- KPR ledamoten Lisbet Hejmar aktualiserade frågan om hemvårdens kontinuitet och 
önskade samverkan i ärendet med SPF. 
-Ett projekt skall pågå inom hemvård angående hållbar insatsplanering. Ännu lite 
oklart vad det handlar om. KPR/SPF bevakar.
-Äldreomsorgsplanen 2019-2040 ska revideras, det blir en workshop under en 
halvdag till hösten. Vi som förening bör diskutera detta.
-Styrelsen diskuterar kommunens fördelning av medel till pensionärsföreningarna 
utifrån rapportering om Social aktivitet och Hälsa under 2020. 



§7 Övriga rapporter
Anhörigsamordnarna har startat upp ett nytt nätverk med fyra planerade möten. 
Elisabet Stålarm, som är vår representant i gruppen skall fortsättningsvis rapportera till
styrelsen. 
Anita informerade från två ordförandekonferenser:
Den första:
-Linda Viberg, verksamhetsutvecklare från Vuxenskolan pratade om ”den digitala 
utvecklingen”. Seniorsurfarna kan ses på webben! ”Tekniklyftet” kommer så 
småningom också att omfatta oss i Skara.

- Adressen: spf.se/kursdok är en plats på nätet där dokumentation från kurser mm. i 
distriktet sparas.

-Ensamhetsprojektet utgjorde en stor del av konferens nummer ett.

-Information om ekonomi för äldre.

Den andra:
-Ljungqvist inledde med ett pass om rekrytering av medlemmar och påpekade att det 
är viktigt att SPF syns och hörs. Det gör vi till del i alla fall nationellt genom bland 
annat ordförandebrev , insändare m.m. Bjud in pressen till aktiviteter, det blir gratis 
reklam. Vi bör ha en aktiv programplanering klar för hösten!

-Ella (ordf.) gick igenom distriktets program för hösten. En kurs för nya medlemmar 
och en för SPF ordförande och KPR representant. Eventuellt blir tiderna justerade.

-Peter Nolskog ”smittskyddsläkare” informerade att 1 juni kommer nya restriktioner för 
verksamheter. Inomhus kan man troligen få vara 50 personer med sittplats och säkert 
avstånd. Utomhus kan det vara 100 personer  med säkert avstånd.
För vaccinerade kan den lilla bubblan få bli något större.
I nuläget är det 80-90% procent av de sjuka som har den brittiska varianten.
I dagsläget har vi en flockimmunitet på c:a 25-30% men vi behöver komma upp till c:a 
60-70% för att få en säkrare nivå.
Coronan kommer att finnas kvar.
 

§8 Ekonomi
Erik redovisade ekonomirapporten som läggs till handlingarna.
Inga synpunkter (se bilaga 1).  

§9 Program/aktuellt läge
Programkommittén har haft sitt första möte med planeringen för hösten.
Program för hösten kan inte bestämmas förrän efter 1 juni. I juli har säkert de flesta 
fått spruta nummer två. Vi skall annonsera, lägga ut på hemsidan och i appen så snart
nya beslut har fattats om aktiviteter och program till hösten.



           §10 Webbsidan och facebooksidan/lämpliga uppdateringar.
Anita kommer att engagera sig mera i webbsidan och facebooksidan.

§11 Övrigt
Styrelsen beslutar att fortsätta ha kvar möjligheten med digitala möten med zoom till 
en kostnad av c:a 300-400 kronor per år.

§12 Nästa styrelsemöte
Nästa styrelsemöte hålls DIGITALT den 8 juni 2021 kl:09:00. 

§13 Nästa månadsmöte
Inget planerat

§14 Avslutning
Ordföranden tackade för visat intresse samt avslutade mötet.

Justeras

Anita Afzelius-Alm                                         Lars Andersson
Ordförande                                                    Sekreterare


